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Z Á P I S N I C A  

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Hôrke, 
konaného dňa 18.9.2023 v zasadačke Obecného úradu v Gemerskej Hôrke 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď. príloha) 

Starosta obce:  Gejza Milko  

Poslanci : PhDr. Alexander Ambrus, Peter Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert 
Vajda  

Neprítomní:                   Ing. Peter Gubala, Mgr. Dávid Balázs 

Ďalší prítomní: Margita Kisfaludiová, hlavná kontrolórka obce 

Zapisovateľka: Ing. Eleonóra Iván 

Hostia: Annamária Giczei, Angela Lenkeiová 

Návrh programu : 

1. Otvorenie zasadnutia 
Ülés megnyitása 
a) Určenie zapisovateľa 
Jegyzőkönyvvezető megválasztása 
b) Určenie overovateľov zápisnice 
Jegyzőkönyv-hitelesítők megválasztása 
c) Schválenie programu zasadnutia 
Napirend elfogadása 

2. Informácia o plnení rozpočtu obce za r. 2Q.2023 
Tájékoztatás a költségvetés teljesítéséről 2023.2. negyedévében 

3. Schválenie rozpočtového opatrenia č.1/2023 a č.2/2023 
1/2023 és 2/2023 sz.költségvetési módosítások elfogadása 

4. Prijatie opatrení týkajúcich sa podnikateľskej činnosti obce 
A költségvállalkozási tevékenységét érintő intézkedések elfogadása 

5. Vyhodnotenie Dní obce Gemerská Hôrka 2023 
A 2023-as évi Gömörhorkai Falunapok kiértékelése 

6. Voľba veliteľa DHZO v Gemerskej Hôrke 
A Gömörhorkai Önkéntes Tűzoltó Egyesület parancsnokának megválasztása 

7. Určenie správcu multifunkčného ihriska a výšky jeho odmeny 
A multifunkciós sportpálya gondnokának kiválasztása és jutalomdíja megszabása 

       8.    Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

 Egyéb – szóadás a nyilvánosságnak, interúeôôációk, keresletek 

       9.    Záver 

              Befejezés 
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K bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril starosta obce Gejza Milko, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 

skonštatoval, že počet prítomných poslancov OZ je 4 a zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 

K bodu a) Určenie zapisovateľa 

Starosta určil za zapisovateľa zápisnice pani Ing. Eleonóra Iván, zamestnankyňu Obecného úradu. 

Pani Ing. Eleonóra Iván poznamenáva, že zasadnutie bude nahrávané diktafónom, pre účely spísania 

zápisnice. 

K bodu b) Určenie overovateľov zápisnice 

Starosta obce za overovateľov zápisnice navrhol pána Petra Ivána a Mareka Szabó Dózsu. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       4               PhDr. Alexander Ambrus, Peter Iván, Marek Szabó Dózsa, Gejza Milko   
Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        3   Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala , Róbert Vajda 
 

OZ za overovateľov zápisnice určilo Petra Ivána a Mareka Szabó Dózsu. 

K bodu c) Schválenie programu zasadnutia 

Pán starosta predniesol návrh programu zasadnutia, ktorý bol poslancom rozposlaný v pozvánke na 

zasadnutie OZ a bol taktiež zverejnený na úradnej tabuli obce , ako aj na webovom sídle obce 3 dni 

pred zasadnutím OZ. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne pripomienky, starosta dal o návrhu programu 

zasadnutia hlasovať. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       4               PhDr. Alexander Ambrus, Peter Iván, Marek Szabó Dózsa, Gejza Milko   
Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:       3   Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala , Róbert Vajda 
 

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že program rokovania OZ bol schválený. 
 

K bodu 2: Informácia o plnení rozpočtu obce za r. 2Q.2023 

Pán starosta skonštatoval, že plnenie rozpočtu obce za 2Q.2023 bol poslancom rozposlaný 
s pozvánkou na zasadnutie OZ. 

Pani Angela Lenkeiová vyzýva poslancov k otázkam k plneniu rozpočtu.  

Pán Peter Iván sa zaujíma koľko finančných prostriedkov má obec na účte. Podľa pani účtovníčky 
obec má momentálne 3241 Eur na účte ale dodáva, že z kontokorentného úveru vyčerpala 10 000 
Eur. Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal ďalšie pripomienky, informáciu o plnení rozpočtu 
obce za 2.Q.2023 berú na vedomie. 
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Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       4               PhDr. Alexander Ambrus, Peter Iván, Marek Szabó Dózsa, Gejza Milko  
Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:       3   Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala , Róbert Vajda 

 

K bodu 3: Schválenie rozpočtového opatrenia č.1/2023 a č.2/2023 

Rozpočtové opatrenie č.1/2023 

Pani Angela Lenkeiová vysvetľuje poslancom, že tu ide len o presun rozpočtových prostriedkov 
v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a výdavky. 

Rozpočtové opatrenie č.2/2023 

Podľa pani účtovníčky ide o povolené prekročenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov 
prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu a ich dopad na celkové príjmy a výdavky. Vysvetľuje že 
zvýšila príjem za poddielové dane , ktoré predstavujú sumu 20 613 Eur a tieto finančné prostriedky sú 
rozpísané vo výdavkoch.  

Pán Peter Iván sa zaujíma o podprogram Výkon funkcie zástupcu starostu  ohľadom zvýšenia 
výdavkov na podpoložke odmeny a príspevky. Podľa pani účtovníčky z dôvodu prekročenia sumy 
tejto položky  musela spraviť úpravu. 

Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta čo si má pod údržbou ciest predstaviť aké položky tam boli zahrnuté? 
Podľa účtovníčky tu účtovala výdavky za odhŕňanie snehu a opravu chodníka pri COOP Jednota. Ďalej 
prosí o vysvetlenie pri podprograme Multifunkčné ihrisko. Podľa pani účtovníčky z dôvodu toho, že 
momentálne obec nezamestnáva nikoho na dohodu, presunula finančné prostriedky z podpoložky 
rozpočtu: Dohoda na podpoložku rozpočtu Všeobecné služby, keďže tam bola vykonaná ročná 
kontrola. Ďalej sa zaujíma začo bola obec pokutovaná v položke odpadové hospodárstvo. Pani 
účtovníčka mu ozrejmuje, že pokuta bola vyrúbená z dôvodu omeškania doručenia výkazu. 

Pán Marek Szabó Dózsa navrhuje, aby u podnikateľských subjektoch, u ktorých sa vykonáva nákup 
materiálov, aby výdavky boli zúčtované na konci mesiaca vystavením faktúry. 

 

Príchod Róbert Vajda o 16:17 hod. Počet prítomných poslancov je 5 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky pán starosta dáva hlasovať o schválení rozpočtového opatrenia 
č. 1/2023 a rozpočtového opatrenia č.2/2023 

 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za: 4  PhDr. Alexander Ambrus,  Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda  

Proti: 0   

Zdržal sa:  1         Peter Iván   

Neprítomní:   2 Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala 

Pán starosta na základe výsledku skonštatoval, že rozpočtové opatrenie č.1/2023 a rozpočtové 
opatrenie č.2/2023 bolo schválené. 
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K bodu 4: Prijatie opatrení týkajúcich sa podnikateľskej činnosti obce 

Pán PhDr. Alexander Ambrus konštatuje, že v rámci obce funguje príspevková organizácia Kultúrny 
dom, ktorý vykonáva podnikateľskú činnosť v rámci živnostenského oprávnenia. Táto činnosť je od r. 
2020 je stratová. Dodáva, že podľa zákona, ak k 30.9. je podnikateľská činnosť stratová, obec musí 
podniknúť kroky o krytí strát alebo o ukončení podnikateľskej činnosti. Vysvetľuje, že ak obec 
rozhodne o zrušení podnikateľskej činnosti táto činnosť sa bude riadiť a spravovať ako rozpočtová 
organizácia obce Gemerská Hôrka.  

Pani účtovníčka pripravila poslancom tabuľku znázorňujúcu finančné príjmy a výdavky podnikateľskej 
činnosti a stav k 31.7.2023. Momentálne má podnikateľská činnosť 186 Eur na účte. 

Podľa PhDr. Alexandra Ambrusa ďalšia vec, ktorá musí byť vyriešená je tá, že od kedy došlo 
k likvidácii Hôrky s.r.o. Kultúrny dom nemá riaditeľa. Preto navrhuje starostovi obce písomne poveriť 
Annamáriu Giczei dočasným výkonom funkcie riaditeľa rozpočtovej organizácie a to do vymenovania 
riaditeľa Kultúrneho domu po úspešnom vykonaní výberového konania, najdlhšie však na 6 mesiacov 
od prijatia poverenia.  

Pán Róbert Vajda sa informuje komu účtovníčka účtuje prijaté finančné prostriedky za prenájom 
miestnosti „Kongo“ ? Podľa pani Angely Lenkeiovej v nájomnej zmluve je uvedený bankový účet obce 
a nie podnikateľský účet. Ozrejmuje, že ona navrhovala bývalému starostovi, aby sa do nájomnej 
zmluvy uviedol podnikateľský účet, no nakoniec sa rozhodlo tak, že sa nájom bude vyplácať na účet 
obce.  

Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta či vo výdavkoch sú zahrnuté aj mzdové prostriedky zamestnancov 
v Kultúrnom dome. Podľa účtovníčky vo výdavkoch je zahrnuté 50 % mzdových prostriedkov pre 1 
zamestnanca. 

Podľa Róberta Vajdu prvoradé by malo byť to, aby sa čo v najväčšej miere znížili straty z tejto 
činnosti. 

Pán Peter Iván navrhuje aby došlo k zrušeniu podnikateľskej činnosti. 

Pani Annamária Giczei informuje poslancov OZ, že spoločne s pánom starostom  aktualizovali cenník 
za služby v Kultúrnom dome. Vysvetľuje,  že zvýšenie cien sa týka podnikateľských subjektov. Podľa 
PhDr. Alexandra Ambrusa cenník predložený p. Annamáriou Giczei je neprehľadný a navrhuje ho 
prerobiť podľa jeho predloženého vzoru. 

Pani Annamária Giczei navrhuje vyberať za prenájom miestnosti aj kaučný poplatok i napriek tomu, 
že v zmluve za prenájom je uvedené, že ak dôjde k poškodeniu majetku, nájomca je povinný uhradiť 
prenajímateľovi všetky škody vzniknuté na majetku. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky pán starosta vyzýva poslancov OZ hlasovať za uznesenie 
v nasledovnom znení: 

Pán starosta vyzýva poslancov OZ, k hlasovaniu uznesenia v nasledujúcom znení: 

- schvaľuje za návrh poslanca PhDr. Alexandra Ambrusa odporučiť starostovi obce písomne poveriť 
Annamáriu Giczei dočasným výkonom funkcie riaditeľa rozpočtovej organizácie obce Gemerská 
Hôrka – Kultúrny dom Gemerská Hôrka, so sídlom 049 12 Gemerská Hôrka č. 408, podľa ustanovenia 
§ 11 ods. 4 písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, a to do 
vymenovania riaditeľa Kultúrneho domu po úspešnom vykonaní výberového konania, najdlhšie však 
na šesť mesiacov od prijatia poverenia. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Peter Iván, Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa,  
Róbert Vajda  
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Proti: 0   

Zdržal sa:  0            

Neprítomní:   2  Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala 

 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené vo vyššie spomínanom znení. 

Pán starosta vyzýva poslancov OZ, k hlasovaniu uznesenia v nasledujúcom znení: 

- schvaľuje na návrh poslanca PhDr. Alexandra Ambrusa ukončiť podnikateľské činnosti obce 

Gemerská Hôrka vykonávané príspevkovou organizáciou obce Gemerská Hôrka – Kultúrny dom 

Gemerská Hôrka na základe živnostenského osvedčenia číslo OU-RV-OZP-2020/006417-2 zo dňa 

15.07.2020 a živnostenského osvedčenia číslo OU-RV-OZP-2020/0075589-2 zo dňa 31.08.2020, 

zapísaných v živnostenskom registri číslo 808-3870, vydaných Obvodným úradom v Rožňave, odbor 

živnostenského podnikania, z dôvodu stratovosti podnikateľskej činnosti obce Gemerská Hôrka 

v rozpočtovom roku 2022 a pravdepodobne aj v r. 2023. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Peter Iván, Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa,  
Róbert Vajda  

Proti: 0   

Zdržal sa:  0            

Neprítomní:   2  Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala 

 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené vo vyššie spomínanom znení. 

 

K bodu 5: Vyhodnotenie Dní obce Gemerská Hôrka 2023 

 

Poslanci OZ obdržali spolu s pozvánkou aj vyhodnotenie dni obce Gemerská Hôrka 2023. 

Pán starosta vyzýva poslancov k pripomienkam. 

Keďže poslanci nemali žiadne otázky, pán starosta skonštatoval, že OZ berie vyhodnotenie dní obce 
Gemerská Hôrka 2023 na vedomie.  

 
Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Peter Iván, Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa,  
Róbert Vajda  

Proti: 0   

Zdržal sa:  0            

Neprítomní:   2  Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala 
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K bodu 6: Voľba veliteľa DHZO v Gemerskej Hôrke 
 

Pán PhDr. Alexander Ambrus informuje poslancov OZ, že st. Alexander Koncz odstúpil  z funkcie 

veliteľa DHZO. Ďalej dodáva, že v auguste sa konala schôdza DHZO a na ich návrh odporúčajú 

vymenovať za veliteľa DHZO ml. Alexandra Koncza.  

Keďže poslanci nemali otázky pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesení v nasledovnom znení:  
- berie na vedomie odstúpenie Alexandra Koncza staršieho z funkcie veliteľa Dobrovoľného 
hasičského zboru obce Gemerská Hôrka dňa 29.6.2023 

- určuje Alexandra Koncza mladšieho za veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru obce Gemerská 
Hôrka, v súlade s návrhom Členskej schôdze DHZO konanej 28. júla 2023, s účinnosťou od 1.10.2023. 

- starostu obce vymenovať Alexandra Koncza mladšieho do funkcie veliteľa Dobrovoľného hasičského 
zboru obce Gemerská Hôrka s účinnosťou od 1.10.2023.  

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Peter Iván, Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa,  
Róbert Vajda  

Proti: 0   

Zdržal sa:  0            

Neprítomní:   2  Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala 

 

OZ sa uznieslo na uzneseniach vo vyššie spomínanom znení. 

 

K bodu 7: Určenie správcu multifunkčného ihriska a výšky jeho odmeny 

Pani kontrolórka sa ujíma slova, ktorá hovorí, že pri kontrole účtovných dokladov si všimla, že obec 
vôbec nevyberá poplatok za prenájom multifunkčného ihriska a pýta sa ako je to možné? Pani Ing. 
Eleonóra Iván vysvetľuje, že žiaľ momentálne nemáme ani informácie, kto každý disponuje kľúčom od 
areálu MI. Pán Róbert Vajda ozrejmuje OZ, že celý systém bol zle nastavený, keďže prenajímateľ 
musel najprv zaplatiť na Obecnom úrade a až tak mu bolo umožnené využívať MI no a samozrejme, 
keď si niekto zmyslel, že by si chcel zašportovať cez víkend nebolo mu umožnené. Pán Róbert Vajda 
navrhuje, že by mohol byť zošit na evidenciu prenajímateľov umiestnený v pohostinstve, ale on 
neberie zodpovednosť za prípadné poškodenie MI. Navrhuje, aby finančné prostriedky z prenájmu 
boli vyplatené správcovi. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus informuje poslancov, že tento bod navrhol zaradiť aj z toho dôvodu, že 
riaditeľka ZŠ dala podnet na nedodržiavanie poriadku v areáli aj mimo areálu MI. 

Pán Gejza Milko sa stotožňuje s názorom umiestniť kľúč do pohostinstva a nainštalovať kameru na 
zabránenie vstupu neoprávneným osobám. Pán Róbert Vajda dáva ešte do návrhu umiestniť 
informačnú tabuľu s prevádzkovým poriadkom. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus navrhuje, aby v období od 15.7.2023 do 15.8.2023 mohli využívať 
školopovinné deti MI zadarmo. Členovia poslancov sa nestotožňujú s týmto návrhom. Pán Marek 
Szabó Dózsa dvíha varovný prst aj nad tým, kto by bol zodpovedný zato ak by došlo k nejakému 
úrazu? Napr. spadne na niekoho brána? 

Keďže, ohľadom tohto bodu je veľa nedoriešených otázok, poslanci presúvajú tento bod programu na 
ďalšie zasadnutie OZ. 
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Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Peter Iván, Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa,  
Róbert Vajda  

Proti: 0   

Zdržal sa:  0            

Neprítomní:   2  Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala 

 

K bodu 8: . Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

 

Detské ihrisko 

Pán Peter Iván upozorňuje poslancov na neudržiavané detské ihrisko pri bytovke 389. Navrhuje 
umiestniť informačnú tabuľu, keďže na ihrisko vstupujú neoprávnené osoby. 

Keďže poslanci nemali k tomu otázky, berú túto informáciu na vedomie. 

 
Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Peter Iván, Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa,  
Róbert Vajda  

Proti: 0   

Zdržal sa:  0            

Neprítomní:   2  Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala 

 

MILK-AGRO spol. s.r.o. 

Pán starosta informuje poslancov OZ, že zástupca spoločnosti MILK-AGRO spol. s.r.o. prosil Obec pri 
riešení problému ohľadom konzumácie alkoholických nápojov pred budovou spol. MILK-AGRO s.r.o. 
Žiada obec o umiestnenie tabule o zákaze konzumácie alkoholických nápojov. Pán Róbert Vajda je 
toho názoru, že ak sa čin uskutočňuje na ich pozemku, oni sú zodpovedný zato, aby si urobili 
poriadky. Navrhuje o tom upovedomiť príslušný Policajný zbor a požiadať ich o vykonanie hliadok. 

 

Keďže poslanci nemali k tomu otázky, berú túto informáciu na vedomie. 

 
Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Peter Iván, Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa,  
Róbert Vajda  

Proti: 0   

Zdržal sa:  0            

Neprítomní:   2  Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala 

 

Nájomné - Zdravotné stredisko, Pošta 

Pani hlavná kontrolórka upozorňuje poslancov na nízky príjem z nájmu za budovu Zdravotného 
strediska a za budovu Pošty. Informuje poslancov OZ, že za nájom budovy Zdravotného strediska 
obec vyberá poplatok vo výške 67 Eur, a za nájom budovy Pošty 87 Eur.  

Keďže poslanci nemali k tomu otázky, berú túto informáciu na vedomie. 
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Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Peter Iván, Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa,  
Róbert Vajda  

Proti: 0   
Zdržal sa:  0            
Neprítomní:   2  Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala 
 

Turistická ubytovňa – UNIMO 

Pani Annamária Giczei informuje poslancov o nebezpečnom stave turistickej ubytovne.  
Keďže poslanci nemali k tomu otázky, berú túto informáciu na vedomie. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Peter Iván, Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa,  
Róbert Vajda  

Proti: 0   
Zdržal sa:  0            
Neprítomní:   2  Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala 
 

Vysoké pohľadávky v nájomných bytoch 5x a 6x BJ 

Pani hlavná kontrolórka žiada OZ podniknúť kroky k vymáhaniu vysokých pohľadávok za nájomné 
a vodné v nájomných bytoch. Poslanci OZ navrhujú, aby každý nájomník uzavrel s vodárňami zmluvu 
o dodávke pitnej vody, a tým by obec predišla vysokým pohľadávkam za vodné. Zároveň navrhujú, 
aby sa zvolala schôdza s neplatičmi a dohodli s nimi o ďalších krokoch. 
Keďže poslanci nemali k tomu ďalšie otázky, berú túto informáciu na vedomie. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Peter Iván, Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa,  
Róbert Vajda  

Proti: 0   
Zdržal sa:  0            
Neprítomní:   2  Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala 

 

K bodu 9: Záver  

Nakoľko boli vyčerpané všetky body programu zasadnutia, pán starosta poďakoval prítomným za 

účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

V Gemerskej Hôrke, dňa 18.9.2023 

Zapísala :  

Ing. Eleonóra Iván  ......................................  

_________________________ 

Gejza Milko 
starosta obce 

Overovatelia: 

Peter Iván   ......................................  

Marek Szabó Dózsa   ......................................  


